
 
 
HØRINGSUTTALELSE OMRÅDEPLAN FOR NORDSETER 
 
Nordseters kvalitet som friluftsområde og det nærmeste fjellområdet for innbyggere 
og tilreisende til Lillehammer er viktig å ivareta for framtida.   
Nordseter har i større grad enn andre nærliggende fjell- og hytteområder bevart sitt 
særpreg.  

Hensynet til friluftsliv og naturopplevelser, kulturlandskap og vilttrekk må ivaretas på 
best mulig måte. 

Pensjonistpartiet ønsker ikke at det åpnes for hyttebygging overfor Kaussetra. 
Utbygging der vil endre og forringe kulturlandskapet og det vil etter vårt syn være 
meget uheldig. 

Pensjonistpartiet ønsker ikke at det tillates bygging i området ved oppstart av 
skiløypene innover fjellet. Den «porten» skal være åpen for alle.  

Pensjonistpartiet kan støtte forslaget om at det settes av arealer til 
næringsvirksomhet, men det er ønskelig at det dimensjoneres ut fra det som vil være 
et naturlig nivå for Nordseter.   

Evt. næringsarealer til forretning m.v. bør vurderes lagt nede i området f.eks. i 
nærheten av krysset Nordsetervegen - vegen til Sjusøen.. I en trafikkmessig 
sammenheng vil det bety at den øverste delen av Nordseter vil bli planlagt for 
turfolket, mens den nedre delen kan brukes til tjenester av mer næringsmessig 
karakter. 

Slik vi ser det er landbruksinteressene er ivaretatt i planforslaget 

Vi støtter arbeidet med å fastsette en byggegrense mot Gropmarka.   

Pensjonistpartiet er for mest mulig vern av planområdet og vi ser helst at det ikke 
igangsettes  mer utbygging enn høyst nødvendig på nye arealer her. 
 
Med vennlig hilsen 
Pensjonistpartiet i Lillehammer 
 


